附件2/ Annex 2
望丛天府文化产业园总体策划及核心区概念方案设计国际咨询
International Consultation on the Overall Planning and Core Area Conceptual Scheme Design of Wangcong Tianfu Cultural Industry Park
报名表
Application Form
	序号No.
	填写项目
Items
	填写内容
Contents

	1
	注册名称
Registered name
	

	2
	注册国家/地区
Registration country/Region
	

	3
	注册地址
Registered address
	

	4
	法定代表人/负责人姓名
Name of legal representative /Responsible person
	

	5
	商业登记/统一社会信用代码编号
Business registration /Unified social credit code number
	

	6
	满足申请人资格要求的描述
Description of the applicant meeting the qualification requirements
	

	7
	本项目联系人
Contact person of this Project

	7.1
	姓名
Name
	

	7.2
	固定电话
Land-line number
	

	7.3
	移动电话
Mobile phone number
	

	7.4
	电子邮箱 
Email address
	

	7.5
	通信地址及邮政编码
Mailing address and postal code
	

	[bookmark: OLE_LINK6]承诺：本申请人已阅读、理解并接受《望丛天府文化产业园总体策划及概念方案设计国际咨询征集文件》的所有要求，并保证上列所填事项及所附资料全部属实。 
Commitment: The Applicant has read, understood and accepted all requirements of the Solicitation Document of International Consultation on the Overall Planning and Conceptual Scheme Design of Wangcong Tianfu Cultural Industry Park, and hereby guarantees that the above items filled out and the materials attached are all authentic.

申请人：（盖章或签字）
Applicant: (Seal or Signature)
时间：（  年   月   日， 北京时间）
Date: (          Beijing Time)


注/Note
:
如为联合体报名的，报名表中序号1-6项的“填写内容”部分按照联合体牵头人、联合体成员1、联合体成员2（若有）的顺序依次填写相关信息。
[bookmark: _GoBack]If the application is a joint design group, then in the part “filled out contents” in items 1-6 of the Application Form, relevant information shall be filled out according to the sequence of the organizer of the joint design group, the member 1 of the joint design group, and the member 2 of the joint design group (if any).
